

Date: 20 September 2020	التاريخ: 20 سبتمبر 2020
To: Mr. Mohammad Saud AIOsaimi Chief Executive Officer Boursa Kuwait	عناية السيد/ محمد سعود العصيمي المحترم الرئيس التنفيذي شركة بورصة الكويت تحية طيبة و بعد،،
Subject: Disclosure of Material Information	الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Pursuant to chapter No. (4) of module (10) the "Disclosure and Transparency" of the executive Bylaws of the Capital Markets Authority's law No.7/2010 and its amendments, please find attached: - Postponement of Confirmation of Corporate Action Schedule	بالإشارة الي الموضوع أعلاه، وعطفاً على أحكام الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم 2010/7 و تعديلاتهما. تجدون مرفق طي هذا الكتاب: - تأجيل التأكيد على الجدول الزمني للأستحقاقات الأسهم وتفضّلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،




Mr. Andrew Paul Frain	السيد/ أندرو بول فران
Board Director and CEO	عضو مجلس إدارة والرئيس التنفيذي
Shamal Az-Zour Al-Oula Power and Water Company K.S.C. (Public)	شمال الزور الأولى للطاقة والمياه ش.م.ك - عامة

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

20 سبتمبر 2020	التاريخ
شركة شمال الزور الأولى للطاقة والمياه ش.م.ك عامة	اسم الشركة المدرجة
بالإشارة الى إفصاح الشركة السابق بتاريخ 20 سبتمبر 2020 بشأن نتائج إجتماع الجمعية العامة العادية و تحديد الجدول الزمني لإستحقاقات الأسهم لمساهمي شركة شمال الزور الأولى للطاقة والمياه ش.م.ك عامة، يرجى العلم بأن الشركة لم تتمكن من إنهاء الإجراءات، و سوف يتم الإعلان عن الجدول الزمني المعدل فور الانتهاء من الإجراءات المطلوبة.	المعلومة الجوهرية
لا يوجد	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات و الممارسات وما يشبهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.



Disclosure of Material Information

Pursuant to chapter No. (4) of module (10) the "Disclosure and Transparency" of the executive Bylaw of the Capital Markets Authority's law No.7/2010 and its amendments, regarding the disclosure of material information.

We would like to do disclose the following material information:

Date	20 September 2020
Listed Company's Name	Shamal Az-Zour Al-Oula Power and Water Company K.S.C (public)
Material Information	With reference to the company's previous disclosure on September 20, 2020 regarding the results of the Ordinary General Assembly meeting and determining the Corporate Action Schedule for the shareholders of Shamal Az-Zour Al-Oula Power and Water Company K.S.C (public), please note that the company has not been able to complete the procedures. The company will announce the Corporate Action Schedule upon completion of the required procedures.
Significant Effect of the Material Information on the Financial Position of the Company	No financial Impact of the material information on the financial position of the company.




Mr. Andrew Paul Frain	السيد/ أندرو بول فران
Board Director and CEO	عضو مجلس إدارة والرئيس التنفيذي
Shamal Az-Zour Al-Oula Power and Water Company K.S.C. (Public)	شمال الزور الأولى للطاقة والمياه ش.م.ك - عامة